
Sestali so se ljubitelji
Ljubljanskega barja

Konec februarja so se na prvem letnem
občnem zboru zbrali člani društva Ijubiteljev
Ljubljanskega barja. Kot smo že pisali, so to
svoje društvo ustanovili oktobra lani. Spoznali
so namreč, da je s tem našim Ljubljanskim
barjem povezanih toliko problemov, načrtov,
skrbi in nenazadnje tudi Ijudi, ki ga spoznava-
jo bodisi po Ijubitetjski ali poklicni dolžnosti
oziroma tam tudi iivijo. Občni zbor sicer ni bil
polnoštevilen, biJ pa je delaven. Kar temeljito
so prečesali predlog opravil društva in jih tudi
sprejeli. Sogiasno in javno so izvolili 15 članski
upravni odbor, nadzorni odbor in za predsed-
nika predlagali Iztoka Lipužiča. Zaradi speci-
fičnosti področij obravnave Ljubljanskega
barja, so se odloiili za delovanje v sekcijah.
Ustanovili so ribiško, ornitološko, arheolo-
ško, lovsko in biološko sekcijo. S problemi
Ljubljanskega barja nameravajo bolj odločno
nastopiti v javnosti, zato že za mesec marec
načrtujejo odmevnejšo okroglo mizo. Ponov-
no so izpostavili svoja prizadevanja za zaščito
in varovanje Ljubljanskega barja ob upošteva-
nju sožitja med njegovimi uporabniki. Tvorno
se želijo vključiti v razpravo o osnutku odloka
o razglasitvi Ljubljanskega barja za krajinski
park. Občini Vrhnika pa so sklenili poslati
priporočilo, da začasno odloži namero o ure-
ditvi odlagališč odpadkov v nekdanjih glino-
kopih in ribnikih. Spomladi načrtujejo stro-
kovno ekskurzijo z muzejskim vlakom od
Ljubljane do Borovnice s postanki ob spozna-
vanju posebnosti barja. Zbirajo tudi gradiva in
publikacije o Ljubljanskem barju za arhiv, ki
se te uspešno polni. Še zanimivost, navezali so
že stike s sorodnimi društvi na Irskem, v An-
gliji in na Avstrijskem Koroškem in odziv je
bil dober.

Člani, ki Se niso poravnali članarine, bodo
prejeli položnice po poStl.


